
PROTOKOL NR 6/2016

Z POSIEDZENIA KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO IPUBLICZNEGO
RADY MIASTA WTOCTAWEK
z dnia 20 kwietnia 2016 roku

pod pzewodnictwem radnej Pani Katanyny Zargbskiej,

kt6re odbylo sig w siedzibie Uzgdu Miasta Woclawek w Sali numer 302

W obradach udzial wzigli:

. radna Katazyna Zargbska. radnyJanuszDqbcryiski. radny Damian Chelminak

Proponowany porzqdek obrad :

1. Sprawyorganizacyjne:
a) otwarcie obrad,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjqcie protokolu nr 5 z dnia 2L-O3-2O76,

d) zmiany do porzqdku obrad

2. Rozpatrzenie oraz zaopiniowanie Informacji Komendanta Miejskiego Pafstwowej

Stra2y Poiarnej o stanie bezpiecze6stwa miasta Wloclawek w zakresie ochrony
przeciwpoiarowej za 2015 rok.

3. Rozpatrzenie oraz zaopiniowanie lnformacji z dzialalnosci Komendy Miejskiej Policji

we Wloclawku oraz stanu porzqdku i bezpieczeristwa publicznego na terenie miasta

za zut5 roK.

4. Rozpatrzenie Informacji z dzialalnoici Stra2y Miejskiej na terenie miasta w 2015 roku.

5. Analiza oraz wypracowanie opinii o Sprawozdaniu z wykonania bud2etu miasta

Wtoctawek za 2015 rok w oparciu o przedloiony materiaf sprawozdawczy.

6. Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w

osobowych stalych komisji Rady Miasta.

7. Sprawy bieiqce iwolne wnioski.



Ad.1
Sprawy organizacyjno - porzqdkowe.

W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyla radna Katarzyna Zarqbska Przewodniczaca Komisji
udzial wziqli czlonkowie Komisji oraz goscie wg listy obecno6ci stanowiacej zaiqcznik do
niniejszego protokolu. O godzinie 9m Przewodniczaca Komisji otworzyla obrady, po

powitaniu cztonk6w Komisji oraz go5ci poinformowata, it zgodnie z listQ obecnojci w
posiedzeniu uczestniczy trzech cztonk6w Komisji, co wobec sktadu wynoszEcego piqi os6b
stanowi quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Ponadto
Przewodniczqca Komisji poinformowafa, i2 w Biurze Rady Miasta znajdowal siq do wglQdu
protok6f nr 5 z dnia 2I marca 2016 roku, z kt6rym czlonkowie mogli siq zapoznad i wnieii
swoje uwagi. Wobec braku uwag ze strony cztonk6w Komisji, w drodze glosowania, protok6l
zostal przyjqty jednomy6lnie. NastQpnie Przewodniczqca Komisji skierowala zapytanie do
czionk6w Komisji czy wnoszq zmiany do porz4dku obrad. W zwiqzku z brakiem uwag Komisja

Porzqdku Prawnego i Publicznego podjqta obrady wedlug ustalonego porzqdku.

Ad,2
Rozpatrzenie oraz zaopiniowanie Informacji komendanta Miejskiego Pafstwowej Straiy
Poiarnej o stanie bezpieczeristwa miasta Wloclawek w zakresie ochrony przeciwpoiarowej
za 2015 rok.

Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska oddala glos Panu Robertowi
Majewskiemu Komendantowi Padstwowej Stra2y Poiarnej, kt6ry poinformowal, ie Komenda

Miejska PSP we Wloclawku obejmuje swoim zasiqgiem teren powiatu ziemskiego i

grodzkiego dla miasta Wtoctawka. Obszar ten o powierzchni 1558,3 kmz zamieszkuje okoto

204 tysiqcy os6b, a Srednia gqstoii zaludnienia wynosi !27 os6b na 1 km2. Miasto Wtoclawek

zajmuje teren o powierzchni 84,3 km2, na kt6rym mieszka ponad 100 tysiecy os6b, irednia
gqstoSi zaludnienia wynosi okolo 1340 os6b/km2.
Do gt6wnych zagro|e(r wystqpujacych na terenie miasta Wfoclawek zaliczyi moina
zagroienia poiarowe, zagro2enia chem iczno-ekologiczne, komunikacyjne, zagroienia wodne

i powodziowe, budowlane oraz zagroienia infrastrukturalne.
W sklad Komendy Miejskiej PSP we Wloclawku wchodzq dwie Jednostki Ratowniczo-

Gainicze przy ul.Rolnej i przy ulicy Plockiej. W jednostkach tych sluibq petni 108 ratownik6w,
kt6rzy w systemie tr6jzmianowym czuwajQ nad bezpieczedstwem mieszkafc6w. Ponadto
przy ulicy Rolnej znajduje sie Specjalistyczna Grupa Ratownictwa Wodno - Nurkowego oraz
przy ulicy Plockiej Grupa Chemiczna, jedyna w wojew6dztwie Kujawsko - Pomorskim,

zlokalizowana wiainie we Wfoclawku, poniewai na naszym terenie znaldujq siq zaklady

chemiczne. Na dziefi 31 grudnia 2015 roku liczba etat6w stra2ak6w w komendzie oraz w JRG

wynosila 138, a liczba etat6w cywilnych 4. Liczba etat6w w komendzie nie ulegta zmianie od

kifku lat. W 2015 roku og6lnie odnotowano 2L97 zdarze6, w tym po2ar6w IOZT,

miejscowych zagro2e{ 1098 oraz 72 alarm6w falszywych. Ttych 2!97 zdarzei tylko na teren
Wloclawka przypadto 589 poiar6w, 550 miejscowych zagro2ei oraz 47 falszYwych alarmow.
Najwiqcej poiar6w mialo miejsce w nastQpujQcych dzielnicach: Sr6dmieicie 154 po|arY,
Poludnie - 115, Wsch6d mieszkaniowy - 97. Podczas tych wszystkich zdarzeh 5mier6 poniosfy

4 osoby a 56 zostato rannych, natomiast w poiarach zginqty 3 osoby, a rannych zostalo 17

os6b. W 2015 roku na terenie Miasta Wloclawek wartoii strat w wvniku poiar6w i

miejscowych zagro2ei wyniosla 2.904.100 zl. (co stanowi wzrost o 426 tysiecy zlotych w



por6wnaniu do 2074 roku). Dokonano 54 kontroli, w tym 11 kontroli zwiqzanych z

przekazaniem obiektu do u2ytkowania. W wyniku przeprowadzonych czynnogci kontrolnych
9 obiekt6w odebrano bez zastrzeiefi, a 2 zostaly odebrane warunkowo.
Ponadto przeprowadzono termomodern izacje obiektu Komendy przy ulicy Rolnej 1we
Wloctawku. W ramach termomodernizacji wymieniono instalacjq wewnetrznq wraz z

grzejnikami, wprowadzono 4 obiegi ogrzewania oraz ocieplono, Sciany, dach i strop,
wymieniono czedi drzwi i okien. WartoSd tego przedsiqwziqcia wyniosta 860.506 tys. zl, w
tym 85% Srodk6w pochodzilo z Europejskiego Rozwoju Regionalnego, a 15% Srodk6w z

budietu pafstwa. Na terenie Komendy rozpoczqto r6wniei budowq budynku magazynowo -

garaiowego. Budynek przeznaczony bqdzie do magazynowania sprzetu ratowniczo -

gaSniczego oraz pojazd6w ratowniczych. Przewidywany koszt inwestycji to 503 tys. zl.

Inwestycja ta zostala dofinansowana przez Miasto Wlocfawek w wysokodci 60 tys. zf.,

Komendant serdecznie podziqkowal Radnym za powyisze dofinansowanie.
Komenda Miejska PSP zostata doposa2ona w nowy Sredni samoch6d ratownictwa wodnego

wraz z wyposaieniem dla pfetwonurk6w o wartosci 919.080 tys. zl., natomiast Jednostka
Ratowniczo - Gainicza Nr 2 przy ulicy Plockiej zostaia doposaiona w nowy lekki samoch6d
ratownictwa technicznego wraz z wyposaieniem do ratownictwa drogowego o warto5ci 658
tys.zi. Zakup ten r6wniei byl wsp6ffinansowany przez Gminq Miasto Wloclawek w wysokoici
250 tys.zl. Pan Komendat podziqkowaf za w/w dofinansowanie.
We wnioskach koicowych Pan Komendant poinformowal o pilnej potrzebie w celu

zapewnienia sprawnego obiegu informacji, modernizacji platformy teleinformatycznej
Miejskiego Stanowiska Kierowania, poniewai dotychczasowa jest eksploatowana jui od 10

lat, istnieje takie ciqgla potrzeba szkolenia straiak6w na specjalistycznych kursach z zakresu

ratownictwa wysoko6ciowego, chemiczno -ekologicznego, oraz ratownictwa wodnego,
natomiast dla wia6ciwego funkcjonowania ochrony przeciwpozarowej niezbqdny jest zakup

Sredniego samochodu ratowniczo - ga6niczego z moduiem proszkowym oraz ciqikiego
samochodu ratowniczo - gainiczego na potrzeby gaszenia poiar6w las6w, poniewa2 w tym
roku nie podpisano kontraktu na stacjonowanie 6miglowca. Pan Komendant Pafstwowej
Stra2y Poiarnej podziekowal za kolejne dofinansowanie do zakupu niezbqdnego sprzQtu

ratowniczo-gaSn iczego.
Po zakoriczeniu wypowiedzi Komendanta Miejskiej PSP, Przewodniczqca Komisji otworzyta
dyskusjq.
W dvskusii udziaf wzieli:
Radnv Janusz Debczvriski zwr6cil siq z pytaniem do Komendanta odnoSnie wsp6lpracy ze

slu2bami przeciwpoiarowymi Anwilu w przypadku n iespodziewanych zdarzei wynikajqcych z

potencjalnych zagroie6.
Komendant PSP udzielil odpowiedzi Radnemu informujqc,2e w przypadku malych zdarzei
slu2by przeciwpo2arowe Anwilu dzialajq same, natomiast w przypadku wiqkszych zdarzei
powiadamiajq Paristwowq Stra2 Poiarna.
Wobec braku innych glos6w w dyskusji PrzewodnaczQca Komisji poddata pod glosowanie
przyjqcie Informacji Komendanta Miejskiego Pafstwowej Straiy Poiarnej o stanie
bezpiecze6stwa miasta Wioctawek w zakresie ochrony przeciwpoia rowej za 2015 rok,
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci trzech czlonk6w Komisji, za

wydaniem pozytywnej opinii o w/w Informacji radni opowiedzieli siq jednomy6lnie,
pozytywnie.
Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.



Ad.3

Rozpatrzenie oraz zaopiniowanie Informacji z dzialalnoici Komendy Miejskiej Policji we
Wfocfawku oraz stanu porzqdku i bezpieczefistwa publicznego na terenie miasta za 2015
rok,

O zabranie glosu PrzewodniczEca poprosiia pana Komendanta Miejskiej Policji Piotra

Stachowiaka w celu dokonania prezentacji w/w informacji.

Komendant KMP poinformowaf, ie miniony rok zakoriczony zostal najmniejszq ilo5ciq

wakat6w, w bieiqcym roku przyjqto 10 policjant6w. W 2015 Policja nie przechodzila iadnych
reorganizacji natomiast w przyszlym roku planowana jest reorganizacja powiatu, kt6ra
dotyczyi bqdzie nowych struktur np. odtworzenie kilku posterunk6w Policji.

Miasto Wtoctawek jest najbardziej zagro2onym rejonem, ze wszystkich rejon6w podleglych

Komendzie Miejskiej Policji. Oceniajqc stan bezpieczedstwa i porzEdku publicznego na

terenie miasta Wloclawka i powiatu wloclawskiego 95% przestQpstw dokonanych bylo na

terenie Wloclawka. W roku 2015 zanotowano spadek iloSci przestqpstw kryminalnych o 340.

Najwiqcej dokonano kradzie2y oraz wlamafi, natomiast w mniejszym stopniu uszkodzenia

mienia. Znacznie mniej byfo przestepstw dotyczqcych zagro2enia 2ycia i zdrowia, czyli

rozboj6w. W 2015 odnotowano 776 kradzie2y z wtamaniem, najczq6ciej wlamywano siq do
piwnic, a najbardziej zagroione rejony to: ulica Toruhska, Kaliska i Zytnia. Odnotowano
r6wnie2 kilka wtamar{ do samochod6w oraz do obiekt6w handlowych. Warunki sprzyjajqce

wlamaniom to brak lub niedostateczne zabezpieczenie fizyczne i elektroniczne obiekt6w,
pozostawienie samochod6w w miejscach odosobnionych i pozostawienie atrakcyjnych

rzeczy w kabinach samochod6w. W 2015 roku dokonano kradzieiy 24 poiazd6w,

wloclawskim policjantom udalo siq odzyskai 6 pojazd6w.

W kategorii uszkodzenia mienia sprawcy niszczq elementy infrastruktury miejskiej i

osiedlowej, gt6wnie wiaty przystankowe. W ubiegtym roku dokonano 281 tego typu
przestQpstw. W roku 2015 stwierdzono 38 b6jek, pobii oraz uszkodzefi ciala, przestQpstwa

te majQ charakter patologiczny. Na terenie Wlocfawka w 2015 roku doszfo do 65 rozboj6w,

do kt6rych najczq6ciej dochodzilo porq wieczorowq i nocnq. Jednym z gl6wnych czynnik6w w

tego typu przestQpstwach jest stan nietrzeiwoSci sprawc6w, jaki i os6b poszkodowanych.

W 2015 roku policjanci dw. z PrzestqpczoSciq Gospodarczq prowadzili 472 sprawy dotyczqce

przestepstw gospodarczych, korupcyjnych i zwiqzanych z nielegalnq sprzeda2q wyrob6w

spirytusowych i tytoniowych bez wymaganych znak6w akcyzowych.

Nastapil znaczny wzrost ilo6ci wszczqtych postqpowari, jeSli chodzi o narkomanie, ilo(i
zabezpieczonych narkotyk6w w ubiegiym roku to 22kg. Policja podjqla wsp6lpracq z

PowiatowQ stacjq Sanitarno-Epidemiologiczn4 w sprawie zwalczania handlu dopalaczami

oraz podjqto dziatania profilaktyczne min. wsp6lne spotkania z mlodzie2q i rodzicami w

szkolach, w kt6rych sprzedawane byly "dopalacze". Najbardziej zagroione rejony to:

Sr6dmieScie, Kazimierza Wielkiego orcz Zazamcze. Od 01 maja 2016 prowadzona bqdzie

akcja zero tolerancji na spzywanie alkoholu, skutki tej akcji rozlo2one bqdq na lata.

Zmniejszyta siq liczba popelnionych czyn6w przez nieletnich.
Bezpieczef stwo w ruchu drogowym to kolejna kategoria dzialaf Komendy Miejskiej Policji, w

2015 roku odnotowano 116 wypadk6w drogowych, w wyniku, kt6rych 6mierd ponioslo 17

os6b, a 12l zostalo rannych. Gl6wne przyczyny wypadk6w to: niedostosowanie prqdko5ci do

warunk6w na drodze, nieudzielenie pierwszeistwa przejazdu oraz btqdy pieszych.

Ograniczenie przestqpczoSci to gl6wne zato2enie Policji na 2OLG rok, poprzez zwiqkszenie



patroli przy wykorzystaniu dodatkowych sluib prewencyjnych finansowanych przez Urzqd

Miasta Wtoclawek.
Po zakodczonej wypowiedzi Pana Komendanta, Przewodniczqca Komisji otworzyla dyskusjq
w przedmiocie omawianego zagadn ienia.
W dvskusii udzial wzieli:
Gtos zabral radnv Janusz Debczvhski - w zwiqzku ze Swiatowymi Dniami Mlodzieiy, kt6re
odbqdq siq w lipcu, do naszej diececji przybqdzie ok.2500 os6b, czy sq prowadzone na

naszym terenie dzialania w cele bezpieczefistwa tych os6b.
W odpowiedzi na pytanie Pana Radnego Komendant poinformowal o prowadzeniu na

bieiqco takich dzialari w celu rozpoznawania zagro2eri, podjeto r6wnie2 inne dzialania, ale

czynnosci te sa niejawne.
Wobec zakoriczonej dyskusji Przewodniczqca Komisji poddata pod glosowanie przyjqcie

lnformacji z dzialalnoSci Komendy Miejskiej Policji we Wloctawku oraz stanu porzqdku i

bezpieczefstwa publicznego na terenie miasta za 2015 rok.
W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecnoSci trzech czlonk6w Komisji,

za pozytywnE opiniE o w/w Informacji radni opowiedzieli siq r6wniei jednomyslnie,

pozytywnae.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.4

Rozpatrzenie Informacji z dzialalno6ci Straiy Miejskiej na terenie miasta w 2015 roku .

W tym punkcie porzqdku obrad glos zabral Komendant Stra2y Miejskiej Pan Bogdan

Mielniczek informujqc, ii w 2015 roku Strai Miejska dokonala 2551 interwencji. Do

najczqstszych interwencji dochodzito w przypadku spo2ywania alkoholu w miejscach

zabronionych oraz wykroczenia towarzyszace i nastepcze, komunikacyjne

I porzqdkowe naruszenia prawa, oraz inne naruszenia prawa. Kolejnym problem w trakcie

dziatari Straiy Miejskiej to nieprawidlowe parkowanie, wynika to przede wszystkim ze

"zwyklego" braku stosowania siq do przepis6w prawa oraz znaczny wzrost zarejestrowanych

aut, za kt6re nie nadq2a rozbudowa infrastruktury. Powoiano dorainy patrol drogowy, kt6ry

przede wszystkim bqdzie sprawdzat wlaiciwe oznakowanie ulic, stosowni administratorzy

zostanq poinformowani o uzupelnieniu oznakowania, w celu podejmowania prawidlowej

interwencji przez Straz Miejskq, poniewai do tej pory brakowalo tych podstaw. TrzeciE i

bardzo wainq grupq problem6w sq dzikie wysypiska, ostatnio usuniQto kilka wysypisk Smieci

na terenach bqdqcych wlasno<ciq Gminy Miasto Wloctawek. Nielegalne wyrzucanie Smieci

szkodzi 6rodowisku ijest zupetnie nieracjonalne, bowiem "Saniko" odbiera od mieszkaric6w

kaidq iloSd odpad6w. Kolejny problem to problem niebezpiecznych ps6w, kt6re biegajq

luzem, bez kagarlc6w, a przede wszystkim bez kontroli wlaiciciela. Luino biegajqce psy, bez

2adnego nadzoru sQ ostatnio spotykane bardzo czqsto na ulicach Wloclawka. Komendant

Stra2y Miejskiej stwierdzil, i2 nie sa to zwierzqta bezpariskie, majE niestety niefrasobliwych
wladcicieli, natomiast stra2nicy majq ograniczone moiliwoici zastosowania 6rodk6w
prawnych.



Wobec braku zgtoszei radnych do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqca Komisji
poddala pod gfosowanie przyjqcie Informacji z dzialalnoici Stra2y Miejskiej na terenie miasta
w zut5 roKU.

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno6ci trzech cztonk6w Komisji za

przyjqciem przedstawionej Informacji radni opowiedzieli siq jednomySlnie, pozytywnie.

Ad.5

Analiza oraz wypracowanie opinii o Sprawozdaniu r wykonania budietu miasta Wloclawek
za 2015 rok w oparciu o przedloiony material sprawozdawcry.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonaia Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska, kt6ra
przypomniafa najwa2niejsze elementy z wykonania bud2etu. Realizacja budietu przebiegla w
spos6b prawidtowy. Dochody wykonano w kwocie 560.357.200 Zl., co stanowi 99%
planowanych 3rodk6w, dochody bie2qce wyniosty 529.aO6.t23zf. tj. 100,54% planu,

natomiast dochody majqtkowe wyniosfy 30.951.O7 7 21. tj. 7 7,57 %.

Bardzo niskie wykonanie z dochod6w majqtkowych osiEgniqto w wyniku braku

zainteresowania przez oferent6w przygotowanymi do zbycia w trybie przetargowym jak i

bezprzetargowym n ie ru cho moicia m i.

Wydatki wykonano w kwocie 527.9O9.09721., co stanowi 93% planu w tym: wydatki bieiEce

477.458.77521.t1. 96,73%, natomiast wydatki majqtkowe 50.450.922 2l'.ti.74,97% planu. Jak

wyjainila Pani Skarbnik najwiqcej wydatkowano na ustugi zwiQzane z transportem
zbiorowym tj. 20.797.782 zl., natomiast na drogi wydatkowano irodki w kwocie 14.985.095

zl.t!.98o/o planu. W roku 2015 nie wykorzystano rezerwy kryzysowej tj. ponad 1mln. zl.

Budiet zakoriczyl siq wynikiem dodatnim, rok 2015 zamkniqto nadwyikq bud2etowq w

kwocie 32.448.103 zl.

Po zakoiczonej wypowiedzi przez Skarbnika Miasta PaniE JaninQ Radzikowskq,

Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska otworzyla dyskusjq na temat om6wionego
punktu obrad.
W dvskusii udziai wzieli:
Radnv Janusz Debczvriski skierowat dwa pgania do Pani Skarbnik, pierwsze - odno(nie

bardzo niskich dochod6w uzyskanych ze sprzedaiy sktadnik6w majqtkowych' Pani Skarbnik

odpowiedziata, ie mimo przygotowanych dzialek do sprzeda2y, zainteresowania zakupem

nie bylo. Ponadto koniec programu "Mlodzi na swoim", zmiany w zasadach udzielania

kredytu hipotecznego spowodowalo 16wnie2 brak zainteresowania zakupem nieruchomoSci.

Drugie p$anie dotyczylo wydatk6w majqtkowych, kt6re zostaly wykonane tylko w 75%.

Skarbnik Miasta poinformowafa, i2 odpowiedl na pytanie zawarta jest w tym wladnie

Sprawozdaniu, w oddzielnej tabeli dot. inwestycji i podlega gtqbszej analizie. W r6inych

dziedzinach i 162ne przyczyny spowodowaty, 2e konkretne zadania nie zostaly zrealizowane'

Wobec braku dalszych pyta6, Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska poddafa pod

glosowanie przyjqcia w/w Sprawozdania.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci trzech czlonk5w Komisji, za

przyjqciem Sprawozdania z wykonania budietu miasta Wloclawek za 2015 rok opowiedzialo
siq dw6ch czlonk6w Komisji przy jednym gtosie wstrzymujacym sie.



Ad.6

Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniajacej uchwalQ w sprawie ustalenia sklad6w
osobowych stafych komisji Rady Miasta.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaty dokonala Dyrektor Biura Rady Miasta
Pani Malgorzata Feliniak, kt6ra poinformowata, ie podjqcie przedmiotowej uchwaly wynika z

realizacji wniosk6w zgtoszonych przez Radnych Miasta Wioctawek. Pani radna Olga Krut-
Horonziak zrezygnowala z pracy w Komisji Rewizyjnej jednocze5nie wnoszilc akces do pracy

w Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki Spolecznej, natomiast Pan Dariusz Jaworski zrezygnowal
z pracy w Komisji Rewizyjnej i zglosil chqi pracy w Komisji Rultury i Sportu Rady Miasta.

Wobec braku gfos6w w dyskusji na przedstawiony temat, Przewodniczqca Komisji poddala
pod glosowanie przyjqcie ww. projektu uchwaty.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci trzech czlonk6w Komisji za

przyjqciem projektu uchwaly czfonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomyslnie pozytywnie.

Opinia do uchwaty stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.7
Sprawy bieiqce i wolne wnioski,

Nie zgtoszono.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska

zakoriczyla posiedzenie.

Na tym protok6l zakofczono.

Obradom p]z ewod n iczyla

Katazyna Zargbska

a"fu-y" ,A&b
Pzewodniczqca Komisji

Pozqdku Prawnego i Publicznego
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Komisja porzqdku

Prawnego i pr,blicznego

Rady Miasta lVlcdawek

BRM. 0014.5.1s.2016
Wloclawek 20 kwietnia 2016 roku

Rada Miasta Wloclawek

OPINIA Nr tzl 2016
KOMlSll PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 20 kwietnia 2016 RoKU

Komisja Pozqdku Prawnego i Publicznego Rady. Miasta, na posiedzeniu w dniu

20 kwietnia 2016 roku pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalg w

sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady Miasta.

W wyniku glosowania pzeprowadzonego w obecnoSci 3 czlonk6w Komisii, za

podlqciem w/w opinii Radni opowiedzieli sig jednomy6lnie.

Z powaianiem

WlWb+1'
Radna Ir/rlnyia TarqbskY

P new od ni czqc a Kon i sii P on4dku

Pnwnego i Publicznego



Wloclawek 20 kwietnia 2016 roku

BRM. 0014.5.15.2016

Przewodniczqcy Komisji Rewizyinej
Rady Miasta Wfoclawek

OPINIA Nr t3l 2016
KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 20 kwietnia 2016 ROKU

KomisjaPozqdkuPrawnegoiPublicznegoRadyMiasta,podczasobradwdniu
20 kwietnia 2016 roku rozpatzyta oraz dokonala oceny Sprawozdania z wykonania bud2etu

Miasta Wloclawek za 2015.

W wyniku analizy pzedlo2onego materialu czlonkowie Komisji pozytywnie

zaopiniowali wykonanie bud2etu za 2015 rok pzez Prezydenta Miasta'

Zawydaniempozytywnejopiniiopowiedzialosig2czlonk6wKomisji,pzybtaku
glos6w pzeciwnych oraz 1 glosie wstzymujqcym siq. w glosowaniu wziqlo udzial 3 czlonk6w

Komisji.

Do wiadomoSci:A,

Prezydent Miasta
woclawek 

,,'n'o*"'l'" x, r,re-,lri>brtnrro JP/V\I/-w"I 
U

Radna KatahYna Tarqbska

Pnewodniczqca Konisii Pon4dku

Prawnego i Publicznego
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BRM. 0014.5.17.2016

,. l-t: -i*'

Wloclawek 20 kwietnia 2016 roku

Prezydent Miasta Wloclawek

OPINIA Nr t4/ TOLB

KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBTICZNEGO

RADY MIASTA WIOCTAWEK

z dnia 20 kwietnia 2015 ROKU

Komisja Pozqdku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas obrad w dniu

20 kwietnia 2016 roku tozpalzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Informacjq z dzialalnoSci

Komendy Miejskiej Policji we Woclawku oraz stanu pozqdku ibezpieczefistwa publicznego

na terenie miasta za 2015 rok.

W wyniku glosowania pneprowadzonego w obecno6ci 3 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli sig jednomy6lnie, pzy braku glos6w

pzeciwnych i wstzymujqcych sig,

Z powataniem
It t
{*tttlns- }-\6{-

Radna Katanina Zarqbskd

Pzewodniczqca Komisii Ponqdku

Prawnego i Publicznego



Wloclawek 20 kwietnia 2015 roku
BRM. 0014.5.18.2015

Prezydent Miasta Wfoclawek

OPINIA Nr Lsl 2OtG

KOMISJI PORZADKU PRAWNEGO I PUBLICZNEGO

RADY MIASTA WIOCIAWEK
z dnia 20 kwietnia 2015 RoKU

Komisja Poz4dku Prawnego i Publicznego Rady Miasta, podczas posiedzenia w dniu

20 kwietnia 2016 roku rozpatnyla oraz pozytpvnie zaopiniowala Informacig Komendanta

Miejskiej Stra2y Po2amej o stanie bezpieczeristwa miasta Wtoclawek w zakresie ochrony

pzeciwpo2arowej za 2015 rok.

W wyniku glosowania pzeprowadzonego w obecno6ci 3 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii czlonkowie Komisji opowedzieli siq jednomy6lnie, pzy braku glos6w

pzeciwnych i wstzymujqcych sig.

Z powaianiem

E.P

-:--

dn\arr,tv }tF"'
Radna Katanyna Zarqbska 

.

Pnewodniczqca Konisii Ponqdku

Prawnego i Publicznego
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